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Protokół Nr 16/12 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej i Budżetu 

w dniu 26 marca 2012 r. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1) Janina Mucharska – Przewodnicząca Komisji, 

2) Kazimierz Iwanowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji, 

3) Władysław Konopko – Członek Komisji, 

4) Jan Olszewski – Członek Komisji, 

5) Witold Wysocki – Członek Komisji. 

Na ustalony, 5 osobowy skład Komisji udział w posiedzeniu wzięło 5 członków, posiedzenie 

Komisji jest w związku z tym prawomocne. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Mirosław Sewastynowicz – Przewodniczący Rady Gminy, 

2) Krzysztof Koncewicz – Wiceprzewodniczący Rady, 

3) Roman Fiedorowicz – Wójt Gminy, 

4) Piotr Gajda – Zastępca Wójta, 

5) Andrzej Czuper – Sekretarz Gminy, 

6) Teresa Uradzińska – Skarbnik Gminy, 

 

Porządek obrad posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektów uchwał na XV Sesję Rady Gminy. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg dyskusji nad poszczególnymi punktami porządku obrad. Zajęte w poszczególnych 

sprawach stanowiska i wyrażone opinie. Przebieg głosowania nad podejmowanymi 

rozstrzygnięciami. Treść podjętych rozstrzygnięć (podjęte uchwały komisji stanowią załączniki do 

protokołu). 

 

Ad. 1. 

Komisja rozpatrzyła i opiniowała następujące projekty uchwał: 

- projekt uchwały Rady Gminy Raczki w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji z mieszkańcami Gminy Raczki – Zasady i tryb przeprowadzania konsultacji przedstawił 

Sekretarz Gminy Andrzej Czuper. 
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Obecni na posiedzeniu Komisji dwaj Sołtysi zaproponowali, aby konsultacje odbywały się na 

wniosek 10%, a nie 20% jak jest zapisane w projekcie uchwały. 

Komisja przedstawiony projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

- projekt uchwały Rady Gminy Raczki w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w 

Kuriankach w filię Szkoły Podstawowej w Raczkach – Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

 

- projekt uchwały Rady Gminy Raczki w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz bezdomności zwierząt na terenie Gminy Raczki - Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

szczegółowo omówił pracownik UG Bogusław Konieczny. W trakcie dyskusji dotyczącej 

bezdomnych psów poinformowani zostaliśmy, że w 2011r. za pobyt 20 psów z terenu naszej gminy 

w schronisku w Bystrym Gmina zapłaciła 35.457,09 zł. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

- projekt uchwały Rady Gminy Raczki w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości – Zgodnie 

z pismem Prokuratury należy dokonać uchylenia przez Radę Gminy Raczki Uchwały Nr 

XXIX/189/01 z dnia 16 listopada 2001r. , jak również należy w uchwale Nr XII/61/03 Rady Gminy 

Raczki z dnia 25 listopada 2003r. uchylić § 1 pkt 1 i pkt 2 lit. a i b dotyczący zwolnienia od 

podatków od nieruchomości budynków, budowli i gruntów, tj. użytkowanych przez ZGKiM. Od 1 

stycznia 2013r. ZGKiM będzie płacił podatek od nieruchomości. 

Komisja pozytywnie opiniuje w/w projekt uchwały. 

 

- projekt uchwały Rady Gminy Raczki w sprawie funduszu sołeckiego w Gminie Raczki na rok 

2013 – Projekt uchwały szczegółowo omówili Sekretarz Gminy Andrzej Czuper i Skarbnik Gminy 

Teresa Uradzińska. 

Fundusz sołecki na 2013 r. wynosi 154.912 zł. Z funduszu mogą być opłacane rachunki za 

oświetlenie ulic, dróg, roboty drogowe i inne przedsięwzięcia wynikające z zadań własnych gminy. 

Wyodrębnienie funduszu i podzielenie go na sołectwa da to kwotę rzędu od 7 do 9 tys. zł. na każde 

sołectwo. Przyznane pieniądze będą musiały być wydawane na określony cel i rozliczane w 100%. 

Należy zaznaczyć, iż wyodrębnienie funduszu spowoduje, że Gmina będzie musiała ograniczyć 

wydatki na planowane do realizacji inwestycje i inne wydatki bieżące. Szkoda tylko, jak wspomniał 

Wójt Gminy, że przez cały rok żaden z Sołtysów nie zgłosił się do Urzędu Gminy z propozycją 

wykorzystania środków w ramach funduszu sołeckiego. Komisja Oświaty, Pomocy Społecznej i 

Budżetu proponuje podjęcie uchwały o niewyodrębnianiu funduszu sołeckiego na 2013r., a 

zaplanować go na 2014r. na podstawie informacji złożonych przez te sołectwa, które są 

zainteresowane pozyskaniem środków z tego funduszu. 
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Komisja w głosowaniu jawnym: 3 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 

się” pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

- projekt uchwały Rady Gminy Raczki w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Raczki – Skarbnik 

Gminy Teresa Uradzińska przedstawiła swoją decyzję o przejściu na emeryturę, którą 

argumentowała tym, że osiągnęła wiek emerytalny i staż 40 lat pracy, a teraz należy się odpoczynek. 

Komisja przychyliła się do wniosku i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

- projekt uchwały Rady Gminy Raczki w sprawie powołania Skarbnika Gminy Raczki - Skarbnik 

Gminy Teresa Uradzińska pozytywnie wypowiedziała się o swojej następczyni. Sekretarz Gminy 

Andrzej Czuper przedstawił przebieg pracy i posiadane wykształcenie powoływanej na to 

stanowisko osoby. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad. 2. 

Komisja zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem końcowym z wykonania zadania 

publicznego: prowadzenia działalności sportowej przez Klub Sportowy „Polonia” w Raczkach za 

2011r. Wydatki związane z działalnością KS „Polonia” zamknęły się kwotą 92.387,78 zł, w tym: 

delegacje 29.738 zł, wynagrodzenie 41.896,20 zł, paliwo 517,56 zł, buty, piłki, skarpeto-getry 

6.227,45 zł, pozostałe 14.008,57 zł. koszty utrzymania klubu są wysokie a efekty nienadzwyczajne. 

Należałoby przyjrzeć się niektórym wydatkom, w szczególności tym w poz. 1 i 2. 

 

Radny Jan Olszewski wystąpił z zapytaniem jak, to jest, że planowane zadanie inwestycyjne pod 

nazwą „Budowa kanalizacji sanitarnej grawitacyjno-tłocznej w miejscowościach: Małe Raczki, 

Sucha Wieś, Jaśki” będzie częściowo zastąpione, tj. będzie realizowana budowa w/w kanalizacji w 

Małych Raczkach, zgodnie z uchwalonym budżetem gminy na rok 2013, a w pozostałych 

miejscowościach zostanie zastąpiona przydomowymi oczyszczalniami ścieków. Mieszkańcy są 

niezadowoleni z tej zmiany i chcą budowy kolektora. 

Odpowiedź będzie udzielona na Sesji Rady w dniu 28 marca 2012r. 

 

Ad. 3. 

Po wyczerpaniu spraw będących przedmiotem posiedzenia, posiedzenie zakończono. 

 

Protokół sporządził:        Przewodniczący Komisji: 

 

.................................        ......................................... 


